



CACA ECS Bi-Weekly Newsletter
PO Box 831, Edison, NJ 08818
www.edisonchineseschool.org
11/21/2020

各位家長，您好，

時間過得很快，轉眼間就快到感恩節了，在此先預祝大家感恩節愉快，也祝大家身體健康，特別是當下新冠肺炎又漸趨嚴重，請大家務必多加注意。

下週六，11/26，學校將因感恩節長週末休假，下一次上課日為 12/5。

愛迪生中文學校 2020 中文演講比賽資料更新：

愛迪生中文學校 2020 中文演講比賽錄影上傳雲端硬碟連結為：

<https://drive.google.com/drive/folders/1lhhVfMkba86C2egdKS9utJQRZ7eetHhi>

*請注意：你需要有 Google 帳號才能進入並上傳影片

比賽規則中關於影片格式及解析度的更新：

- 影片檔案格式應選用以下幾種之一種：MP4(MPEG4), QuickTime Mov, AVI. 解析度建議要在 720P 以上。格式若不符合要求，請恕無法受理。

校內演講比賽的錄影上傳雲端硬碟連結與更新後的比賽規則也都公布在學校網站首頁了，請有報名的家長同學們多加注意。

李僑章

愛迪生中文學校校長

Dear ECS families,

Time flies! It is hard to believe that Thanksgiving is coming soon. Wish everyone a happy and healthy Thanksgiving. While you enjoy this wonderful holiday season, we wish you all keep cautious and stay healthy as the COVID-19 spread in New Jersey is growing rapidly.

ECS will be closed next Saturday, 11/26, due to the Thanksgiving long weekend. The next school day will be on 12/5.

Updates on ECS Chinese Speech Contest:

The cloud storage link for contestants to upload their videos is here:

<https://drive.google.com/drive/folders/1lhhVFmkba86C2egdKS9utJQRZ7eetHhi>

*Please be advised that you will need a Google account in order to access and upload your video file.

Updates regarding the video file format and resolution:

- The video should be in one of the following formats: MP4(MPEG4), QuickTime Mov, AVI.
The minimal recommended resolution is 720P or above. Your video will not be accepted if the format is not compliant with these requirements

The link to the cloud storage for video upload and revised contest rules are published on the ECS website.

Chiao-Wei Lee
Principal, Edison Chinese School